

《单词百科:myasthenia是什么意思?myasthenia怎么发音?myasthenia的解释和用法》

英语单词myasthenia是什么意思?myasthenia怎么读?myasthenia怎么发音?简答网为您整理了myasthenia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



myasthenia怎么读

myasthenia的读音:[ma s' θ i: n]

myasthenia的意思

1、n.肌无力，肌肉衰弱；

myasthenia的相关词组

1、myasthenia gravis 假麻痹性重症肌无力，重症肌无力；

myasthenia的近义词

1、 myasthenia gravis 假麻痹性重症肌无力，重症肌无力；

myasthenia的双语例句

1、 Other causes of megaesophagus include myasthenia gravis , lead poisoning , and Addison's disease.

巨食道症最常见的症状是返流.

2、 Lumbago , arthritis myasthenia, limb numbness, pains induced by acclimation and rheumatism, osteoarthritis and arthritis, etc.

筋骨无力, 四肢麻木, 血少风多,偏正头风,以及因水土或风湿所引起之骨节痛等症.

3、 Clinical for muscular dystrophy, myasthenia gravis, muscular dystrophy, polymyositis, motor neuron disease, as atrophy disease syringomyelia.

临床用于肌肉萎缩、重症肌无力、肌营养不良、肌炎、运动神经元病、脊髓空洞症等痿症.

4、 Objective To discuss the clinical features of Lambert-Eaton myasthenia syndrome (LEMS) with the primary symptom of diplopia.

目的探讨以复视为首发症状的Lambert-Eaton肌无力综合征 (LEMS) 的临床特点.

5、 Objective : To investigate extraocular muscles (EOM) susceptibility to myasthenia gravis (MG).

目的探讨重症肌无力 (MG) 患者眼外肌易于受累的机制.

6、 Objective To report the clinical features of myasthenia gravis (MG) combined with Lambert-Eaton myasthenic syndrome (LEMS).

目的 探讨重症肌无力 (MG) 合并LambertEaton肌无力综合征 (LEMS) 的临床特点.

7、 The rheumatic polymyalgia has the neck shoulder pain, the limb girdle myo-ache and the myasthenia.

风湿性多肌痛有颈肩痛、肢带肌的疼痛及肌无力.

8、 Objective : To review the causes and treatment of myasthenia gravis (MG) crisis

after thymectomy.

目的: 探讨胸腺瘤切除术后发生重症肌无力危象的原因及治疗方法.

9、 Aim : To investigate the role of thymus of patients with myasthenia gravis (MG).

摘要:目的: 深入探讨胸腺在重症肌无力 (MG) 发病中的作用.

10、 Method 7 cases of clinical data about myasthenia gravis crisis after thymectomy were retrospected and analyzed.

方法:回顾并分析胸腺切除术后并发肌无力危象7例临床资料.

11、 Objective : To observe the curative effect of TCM therapy on myasthenia gravis of ocular type.

目的: 观察中药治疗眼肌型重症肌无力的临床疗效.

12、 Objective To introduce the nursing experience of myasthenia gravis crisis after thymectomy.

目的:介绍重症肌无力患者胸腺切除术后并发肌无力危象的护理体会.

13、 Objective : To investigate the clinical significance of the Ryanodine receptor antibody (RyR-Ab) and interferon- α antibody (IFN- α Ab) in myasthenia gravis (MG) patients.

目的: 探讨检测重症肌无力 (myastheniagravis, MG) 患者血清Ryanodine受体抗体 (Ryanodinereceptor antibody, RyR-Ab) 和干扰素 - α 抗体 (interferon- α antibody, IFN - α Ab) 的临床意义.

14、 Objective To investigate the effect of immature dendritic cells (iDCs) on experimental autoimmune myasthenia gravis (EAMG).

目的 探讨未成熟树突状细胞 (iDC) 对实验性自身免疫性重症肌无力 (EAMG) 的影响.

15、 According t the customer's glycocamine functioned with betain can be users food addition to cure myasthenia.

根据客户信息,胍基乙酸配合甜菜碱使用,用于食品添加剂治疗肌无力.

以上是简答网为您整理的myasthenia怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助.

<https://dict.jiandongshicai.cn/myasthenia>

